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Protokół Nr XVIII/2020 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

przeprowadzonej w sposób zdalny  

w dniu 15 grudnia 2020 roku 

 

 

1. OTWARCIE. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski otworzył obrady XVIII sesji 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. Powitał Panią Starostę wraz z członkami Zarządu Powiatu 

oraz pracownikami Starostwa. Powiedział, że w związku z sytuacją epidemiologiczną  

w kraju, sesja odbywa się w sposób zdalny. Poinformował, że zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa sesja transmitowana jest na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 

Starostwa Powiatowego w  Aleksandrowie Kujawskim. Dodał, że sesję będzie protokołowała 

Pani Joanna Kleparska.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Aleksandrowskiego rozpoczął obrady XVIII sesji Rady 

Powiatu o godzinie 1140.  

 

 

2.  STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD (quorum). 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił procedowania do 

punktu 2 – stwierdzenie prawomocności obrad informując, że ustawowy skład Rady Powiatu 

wynosi 17 radnych. Według listy radnych zalogowanych na portalu POSIEDZENIA.PL, na 

moment otwarcia sesji uczestniczy w niej 16 radnych. Przewodniczący stwierdził więc, że 

sesja dysponuje wymaganym quorum, co oznacza, że Rada Powiatu może obradować  

i podejmować uchwały w sprawach objętych porządkiem obrad, ponieważ jej obrady są 

prawomocne.  

 

 

3. PORZĄDEK OBRAD SESJI. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania  

punktu 3 – porządek obrad sesji. Powiedział, że porządek obrad został przesłany Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. Poinformował, że w dniu 9 grudnia 2020 roku Zarząd 

Powiatu wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad najbliższej sesji RP trzech 

projektów uchwał Rady Powiatu, mianowicie: „Projektu uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji Towarzystwu Salezjańskiemu Inspektoria pw. Św. Wojciecha z siedziba w Pile”; 

„Projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Bydgoskiemu Zakładowi Doskonalenia 

Zawodowego Stowarzyszeniu Oświatowo-Technicznemu z siedzibą w Bydgoszczy”; 

„Projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy 

Wyspiańskiego, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego”. W związku  

z powyższym, Pan Przewodniczący wniósł o rozszerzenie porządku obrad dzisiejszej sesji 

poprzez dodanie punktu w brzmieniu „Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

Towarzystwu Salezjańskiemu Inspektoria pw. Św. Wojciecha z siedziba w Pile”. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, 

Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 
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PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie rozszerzyła porządek obrad o niniejszy punkt. Przewodniczący wniósł  

o rozszerzenie porządku obrad sesji poprzez dodanie punktu w brzmieniu „Podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia dotacji Bydgoskiemu Zakładowi Doskonalenia Zawodowego 

Stowarzyszeniu Oświatowo-Technicznemu z siedzibą w Bydgoszczy”.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, 

Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie rozszerzyła porządek obrad o niniejszy punkt. Przewodniczący wniósł  

o rozszerzenie porządku obrad sesji poprzez dodanie punktu w brzmieniu „Podjęcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego, stanowiących własność 

Powiatu Aleksandrowskiego”. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie rozszerzyła porządek obrad o niniejszy punkt i dodał, że do obrad XVIII sesji 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego dołączył Radny Pan Sławomir Michalak. W związku  

z rozszerzeniem porządku obrad o powyższe punkty, Pan Przewodniczący zaproponował 

umieszczenie niniejszych projektów uchwał po punkcie 16. Będą one punktami kolejno 17, 

18 i 19. Tym samym obrady zakończone zostaną w punkcie 25. Przewodniczący poddał pod 

glosowanie projekt całego porządku obrad, po zmianach wprowadzonych wcześniejszymi 

głosowaniami. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

przyjęła nowy porządek obrad jednogłośnie.  

 

 

4. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XVI i XVII SESJI. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do realizacji punktu 

4 – przyjęcie protokołu z XVI i XVII sesji Rady Powiatu i powiedział, że § 25 ust 1 Statutu 

Powiatu Aleksandrowskiego stanowi, iż radni mogą nie później niż na dwa dni przed 

terminem następnej sesji rady zgłaszać na piśmie poprawki i uzupełnienia do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że nie wpłynęły żadne poprawki ani uzupełnienia do 

protokołu z XVI sesji i postawił wniosek o przyjęcie protokołu z XVI sesji oraz o  jego 

przyjęcie bez czytania.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie przyjęła protokół z XVI sesji. Przewodniczący poinformował ponadto, że nie 

wpłynęły żadne poprawki ani uzupełnienia do protokołu z XVII sesji i postawił wniosek  

o przyjęcie protokołu z XVII sesji oraz o  jego przyjęcie bez czytania.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie przyjęła protokół z XVII sesji. 

 

 

5. SPRAWOZDANIE STAROSTY Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU POWIATU ZA 

OKRES MIĘDZY XVII A XVIII SESJĄ.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 5 - sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między XVII  

a XVIII sesją i poprosił Panią Starostę o zabranie głosu.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska poinformowała, że zgodnie z art. 12 pkt 4 

ustawy o samorządzie powiatowym, do wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy 

rozpatrywanie  sprawozdań z działalności Zarządu Powiatu. Na podstawie § 17 pkt 3 Statutu 

Powiatu Aleksandrowskiego, porządek obrad Rady Powiatu zawiera punkt „sprawozdanie 

przewodniczącego zarządu z działalności zarządu w okresie międzysesyjnym”. W związku  

z powyższym, Pani Starosta przedłożyła sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za 
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okres między XVII a XVIII sesją Rady Powiatu wraz z uzupełnieniem z dnia 11 grudnia 2020 

roku. Przedmiotowe sprawozdanie, radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Pani 

Starosta powiedziała, że na ostatniej Komisji informowała radnych o przebiegu zachorowań 

w Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie. Obecnie stwierdzono tam 14 osób  

z potwierdzonym zakażeniem. Trzy osoby przebywają w szpitalu, natomiast w minioną 

niedzielę  zmarła jedna osoba. W dniu dzisiejszym planowane jest przebadanie kolejnych 35 

osób. O wynikach Pani Starosta poinformuje drogą mailową. Powiedziała, że od początku 

października 2020 roku Powiatowy Szpital w Aleksandrowie Kujawskim Spółka  

z o.o.  przekształcony został w  Szpital COVIDOWY. Leczone są tam osoby chore z całego 

Województwa. Do tej pory przyjęto do Szpitala 259 osób, wypisano 97 osób, odnotowano 61 

zgonów. W  dniu dzisiejszym w Szpitalu przebywa 101 pacjentów. W gotowości jest 107 

łóżek z czego wynika, że w chwili obecnej sześć łóżek jest wolnych. Pod koniec ubiegłego 

tygodnia Minister Zdrowia zwiększył ilość łóżek z 92 do 107. Zajęte są cztery łóżka 

respiratorowe oraz cztery łóżka do intensywnej terapii. Pani Starosta powiedziała, że w sesji 

uczestniczy Prezes Szpitala Pan Mariusz Trojanowski i jeśli radni chcieli by zadać jakieś 

pytania to Pan Prezes na nie odpowie. Poinformowała także, że w SPZLO  

w Raciążku od 17 listopada 2020 roku nie odnotowano żadnego przypadku zakażenia 

koronawirusem. Na Covid przechorowało 128 pacjentów oraz 33 pracowników. W tym czasie 

zmarło też czterech pacjentów.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Pani Staroście 

za omówienie tematu i poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Andrzeja 

Łozickiego o wystąpienie i przedstawienie wyników kontroli Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Łozicki poinformował, że Komisja 

Rewizyjna dokonała kontroli działalności Zarządu Powiatu za okres między XVII a XVIII 

sesją Rady Powiatu. Kontrolę przeprowadzono na podstawie protokołów z posiedzeń Zarządu 

Powiatu  oraz wyjaśnień Starosty Powiatu Pani Lidii Tokarskiej. Komisja pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w tej sprawie.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna podziękował Pani Staroście za przedstawienie informacji  

o które prosił na ostatniej Komisji Polityki Społecznej. Dodał, że nie da się nie zauważyć, że 

z powodu zachorowań na COVID-19 w naszym Szpitalu wzrosła śmiertelność, szczególnie 

biorąc pod uwagę fakt, że od niedawna jest to Szpital COVIDOWY. Pan Radny spytał czy 

wysoka śmiertelność wynika z faktu, że pacjenci zgłaszają się zbyt późno i samo leczenie 

polega tylko na podaniu tlenu i podłączeniu do respiratora czy wpływ na to mają choroby 

współistniejące bądź czy występują inne przyczyny. Spytał również ilu z tych zmarłych to 

pacjenci z terenu Powiatu Aleksandrowskiego. Pan Radny zastanawia się czy wpływ na tę 

sytuację może mieć brak wyspecjalizowanej kadry lekarskiej, brak odpowiedniego sprzętu 

medycznego bądź jego nie wystarczająca ilość.  

 

Prezes Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  Spółka z o.o. Pan Mariusz 

Trojanowski powiedział, że nie słyszał pytania zadanego przez Radnego Pana Dariusza 

Wochnę i poprosił o jego powtórzenie.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna powtórzył zadane przez siebie pytanie.  
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Prezes Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  Spółka z o.o. Pan Mariusz 

Trojanowski powiedział, że zgony na bieżąco monitorowane są przez Wojewódzki Wydział 

oraz przez Wojewodę Kujawsko – Pomorskiego. Na tę chwilę, Szpitale COVIDOWE z terenu 

naszego Województwa odnotowują najniższą śmiertelność w Kraju co zostało docenione 

przez Wojewodę. Zdaniem Pana Prezesa, ilość zgonów w naszym Szpitalu nie jest duża. 

Trzeba też pamiętać, że większość z nich to były bardzo ciężkie przypadki zachorowań  

u ludzi starszych w wieku 80, 90 lat z chorobami współistniejącymi, którzy docierają do 

szpitala zbyt późno. Osoby te, kontaktują się z pogotowiem dopiero, gdy czują się bardzo źle  

i dochodzi do zwłóknienia płuc. W tej sytuacji osoby starsze, cierpiące na inne schorzenia 

bardzo trudno jest leczyć. Szpital posiada 12 respiratorów z czego 4 przekazane zostały przez 

Wielką Orkiestrę Świątecznej Pomocy, 4 przekazał Pan Wojewoda oraz 4 zakupił Szpital.  

Z grantów jakie zostały przekazane Szpitalowi planowany jest zakup kolejnych respiratorów. 

Zgodnie z rozporządzeniem Ministra na dzień dzisiejszy Szpital posiada 4 miejsca OIOM-

owskie dla najbardziej chorych pacjentów oraz 6 respiratorów renomowanych firm. Zdaniem 

Pana Prezesa pod względem sprzętowym Szpital w Aleksandrowie Kujawskim znajduje się  

w czołówce świtowej i nie ma powodów do obaw. Natomiast w kwestii ilości zgonów  

z terenu Powiatu Aleksandrowskiego, Pan Prezes powiedział, że nie były prowadzone takie 

statystyki, jednak przygotuje takie zestawienie.  

 

Radna Pani Edyta Stefaniak – Mansour powiedziała, że Jej zdaniem ilość zgonów  

w naszym Szpitalu przekłada się na ilość zgonów w całym Kraju, która cały czas utrzymuje 

się na wysokim poziomie. Pani Radna dodała, że osoby, które nie mają ciężkich objawów 

poddawane są izolacji w domach, osoby z cięższymi objawami kierowane są do Izolatorium, 

natomiast do Szpitala trafiają chorzy z bardzo ciężkimi objawami. Dlatego nie dziwi fakt, że 

osoby te umierają. Leczenie COVID-u zdaniem Pani Radnej nie jest sprawą skomplikowaną  

i polega głównie na podawaniu tlenu oraz wentylowaniu pacjentów, dlatego nie wymaga 

zatrudniania wyspecjalizowanej kadry lekarskiej a o wyleczeniu decyduje siła organizmu. 

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że nie ma żadnych wątpliwości co do poziomu 

leczenia pacjentów w Szpitalu w Aleksandrowie Kujawskim. Spytał czy Pana Prezesa nie 

martwi fakt otwarcia drugiego Szpitala COVIDOWEGO w dawnym Szpitalu Wojskowym  

w Ciechocinku i czy ten Szpital nie wpłynie na zmniejszenie liczby pacjentów w Szpitalu 

Powiatowym. Z informacji jakie posiada Pan Radny, Szpital Wojskowy ma zapewniać około  

250 łóżek dla pacjentów chorych na COVID. Spytał co Radni mogą zrobić by uniknąć 

takiego zagrożenia.  

 

Prezes Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  Spółka z o.o. Pan Mariusz 

Trojanowski powiedział, że kilka dni temu doszło do rozmowy Wojewody Kujawsko - 

Pomorskiego wraz z Dyrektorem Rewolińskim, na którym podjęto decyzję że  

w Ciechocinku nie będzie Szpitala COVIDOWEGO. Szpital Wojskowy, który został 

przystosowany będzie Szpitalem Rehabilitacyjnym dla osób, które przeszły zakażenie  

COVID-19. Wojewoda Kujawsko - Pomorski wysłał do Ministra pismo z prośbą  

o zwiększenie ilości łóżek w Szpitalu Jednoimiennym. W związku z powyższym, Szpital  

w Aleksandrowie Kujawskim dysponuje obecnie 107 łóżkami.  

 

Radny Pan Jerzy Draheim spytał czy Szpital w Aleksandrowie Kujawskim przygotowuje 

się do szczepień przeciw COVID-19. 

 

Prezes Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  Spółka z o.o. Pan Mariusz 

Trojanowski powiedział, że tak. W Szpitalu wszczęta została procedura przygotowawcza. 
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Szpital będzie szpitalem węzłowym co oznacza, że będą tu szczepieni wszyscy pracownicy 

zatrudnieni w podmiotach medycznych. Będzie również szpitalem populacyjnym przez co 

rozumie się szczepienia wszystkich mieszkańców, którzy zgłoszą taką chęć. Szczepienia mają 

rozpocząć się niebawem. W pierwszej kolejności zaszczepieni zostaną wszyscy pracownicy 

ochrony zdrowia łącznie z pracownikami technicznymi. W drugim etapie szczepieni będą 

pozostali mieszkańcy i tu również będzie podział co do pierwszeństwa szczepień.  

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że podziela punkt widzenia Radnego Pana 

Dariusza Wochny. Dodał, że liczy iż do końca sesji Pan Prezes będzie w stanie podać liczbę 

zgonów z terenu Powiatu skoro w Szpitalu wszystko działa na poziomie światowym. Ponadto 

poprosił o porównanie tej wartości do wartości z ubiegłego roku, ponieważ zdaniem Pana 

Radnego skutkiem tak dużej ilości zgonów mogła być niedawna parada równości, która 

odbyła się w Aleksandrowie Kujawskim. Pan Radny uważa, że marsz ten był niepotrzebny  

i stworzył duże ryzyko rozprzestrzeniania się wirusa wśród mieszkańców. Poprosił również 

by Pan Prezes do końca sesji przedstawił informacje dotyczące wpływu przedmiotowego 

marszu na rozwój epidemii w naszym Powiecie.  

 

Prezes Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  Spółka z o.o. Pan Mariusz 

Trojanowski powiedział, że w ubiegłym roku nie było jeszcze COVIDU i w związku z tym 

nie można porównywać tych wskaźników. Przeciętnie w normalnych warunkach umiera  

w Szpitalu kilka osób miesięcznie.  Ponadto Pan Prezes poprosił o doprecyzowanie pytania 

zadanego przez Pana Grzegórskiego. Dodał, że sprzęt, który w ostatnim czasie Szpital 

pozyskał jest naprawdę na wysokim poziomie. Takiego sprzętu używa się w klinikach.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski poprosił by Pan Prezes oraz 

Radny Pan Grzegórski prowadzili merytoryczną dyskusję i odebrał głos Panu Prezesowi. 

 

Radny Pan Maciej Włoch powiedział że Komisja Finansowo – Budżetowa na prawie każde 

swoje posiedzenie zaprasza Pana Prezesa i zapoznaje się z bieżącą sytuacją Szpitala. Słysząc 

wypowiedź Pana Radnego Grzegórskiego nie pozostaje nic innego jak po raz kolejny  

podziękować wszystkim Dyrektorom – Panu Trojanowskiemu, Panu Kownackiemu, Panu 

Zakrzewskiemu oraz całemu personelowi, który w tych trudnych czasach pracuje przy 

pacjentach. Pan Radny uważa, że Rada Powiatu w przyszłości powinna zastanowić się nad 

tym jak tych ludzi docenić i wspomóc. Pan Radny dodał, że jest to wniosek Komisji 

Finansowo – Budżetowej.   

 

Radna Pani Edyta Stefaniak – Mansour poprosiła by Pan Prezes porozmawiał  

z pracownikami Izby Przyjęć by pacjentów, którzy nie mają potwierdzonego testu na 

koronawirusa a mają objawy wpuszczali do środka. Pani Radna miała niedawno takich 

pacjentów, którzy mieli zapalenie płuc oraz wszystkie objawy koronawirusa, którzy zmuszeni 

byli stać na zewnątrz. Poprosiła o wyznaczenie łóżek, gdzie tacy pacjenci będą  oczekiwali na 

wymaz.  

 

Prezes Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  Spółka z o.o. Pan Mariusz 

Trojanowski powiedział, że jest to dla niego sytuacja niezrozumiała, ponieważ na Izbie 

Przyjęć, na poziomie stwierdzania zakażenia wyznaczone zostały 3 łóżka. Powiedział, że 

sprawdzi dlaczego doszło do takiej sytuacji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Panu Prezesowi 

oraz całemu personelowi pracującemu w Szpitalu, przychodniach z terenu Powiatu oraz 
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wszystkich pozostałych placówkach – ZLO w Raciążku oraz DPS w Zakrzewie.  

Na nadchodzące Święta Pan Przewodniczący życzył im dużo spokoju i jak najmniej pracy. 

 

Prezes Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  Spółka z o.o. Pan Mariusz 

Trojanowski podziękował za życzenia i również życzył wszystkim wszystkiego najlepszego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w związku z brakiem 

chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpaniem tematu zamknął dyskusję oraz stwierdził, że 

Rada Powiatu zapoznała się z przedstawionym przez Starostę sprawozdaniem z prac Zarządu 

Powiatu za okres między XVII a XVIII sesją wraz z uzupełnieniem. 

 

 

6. INFORMACJA O STANIE REALIZACJI ZADAŃ OŚWIATOWYCH ZA ROK 

SZKOLNY 2019/2020. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 6 – informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2019/2020  

i powiedział, że na podstawie art. 11 ust. 7 ustawy Prawo oświatowe organ wykonawczy 

jednostki samorządu terytorialnego, w terminie do dnia 31 października, przedstawia 

organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego informację o stanie realizacji 

zadań oświatowych tej jednostki za poprzedni rok szkolny. Zarząd Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 30 października 2020 roku podjął uchwałę Nr 208/2020   

w sprawie sporządzenia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2019/2020. Uchwała ta została przekazana radnym w dniu 30 października a także została 

przesłana wraz z materiałami sesyjnymi. Spytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

Nikt z radnych nie zgłosił chęci do zabrania głosu w związku z powyższym Pan 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu zapoznała się z informacją o stanie realizacji 

zadań oświatowych za rok szkolny 2019/2020. Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy. 

 

Przerwa od godziny 1225 do godziny 1230. 

 

 

7. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA PROGRAMU 

WSPÓŁPRACY POWIATU ALEKSANDORWSKIEGO Z ORGANIZACJAMI 

POZARZĄDOWYMI ORAZ INNYMI UPRAWNIONYMI PODMIOTAMI 

PROWADZĄCYMI DZIAŁALNOŚĆ POŻYTKU PUBLICZNEGO NA ROK 2021.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady o godzinie 

1230 i rozpoczął procedowanie punku 7 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu 

współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021  

i poprosił panią Starostę o przedstawienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 5a ust. 1 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie organ stanowiący jednostki 

samorządu terytorialnego uchwala, po konsultacjach z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 cyt. ustawy, roczny program współpracy  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego. Roczny program współpracy jest uchwalany do 30 listopada 

roku poprzedzającego okres obowiązywania programu. Dnia 1 października projekt programu 

został skierowany do konsultacji społecznych poprzez zamieszczenie projektu uchwały na 

stronie internetowej Powiatu oraz na tablicy ogłoszeń Starostwa Powiatowego  
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w Aleksandrowie Kujawskim. Konsultacje społeczne były prowadzone w terminie 2 – 16 

października 2020 roku. W wyznaczonym terminie nie zostały złożone żadne uwagi lub 

propozycje. Biorąc powyższe pod uwagę poprosiła Radę o podjęcie uchwały w wersji 

przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski  o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Polityki Społecznej poprosił Panią Agatę Ceglewską – 

Przewodniczącą Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja pozytywnie i jednogłośnie zaopiniowała projekt niniejszej uchwały i nie wnosi 

uwag.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Chętnych do zabrania głosu nie było. W związku  

z powyższym Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, 

Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

W głosowaniu nie brał udziału Radny Pan Sławomir Michalak.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

 

Uchwała Nr XVIII/200/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku 

w  sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2021. 

 

 

8. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA OPŁAT I KOSZTÓW 

ZWIAZANYCH Z USUNIĘCIEM I PRZECHOWYWANIEM POJAZDÓW.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 8 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat i kosztów związanych  

z usunięciem i przechowywaniem pojazdów i poprosił by Starosta Pani Lidia Tokarska 

omówiła przedmiotowy projekt.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 130a ust. 6 

ustawy Prawo o ruchu drogowym Rada Powiatu ustala corocznie wysokość opłat za usuwanie 
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pojazdów z dróg, przechowywanie ich na parkingu strzeżonym oraz wysokość kosztów 

powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia, a następnie odstąpienia od usunięcia 

pojazdu. Minister Rozwoju i Finansów ustalił wysokość maksymalnych stawek kwotowych 

opłat obowiązujących w 2021 r. w obwieszczeniu z dnia 23 lipca 2020 r. w sprawie 

ogłoszenia obowiązujących w 2021 r. maksymalnych stawek opłat za usunięcie pojazdu  

z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym. W dniu 3 grudnia 2019 w formie zapytania 

ofertowego wyłoniono podmiot, który świadczyć będzie usługi usuwania i przechowywania 

pojazdów z terenu powiatu aleksandrowskiego w latach 2020-2021. Wysokość ustalonych  

z wykonawcą stawek znalazła odzwierciedlenie w niniejszej uchwale. W przypadku usuwania 

pojazdów przewożących materiały niebezpieczne należy zaznaczyć, iż żaden wykonawca nie 

złożył oferty w tym zakresie, wobec czego przyjęto maksymalną stawkę wynikającą  

z obwieszczenia Ministra Finansów. Należy przyjąć, że stawka maksymalna wynikająca  

z obwieszczenia jest i tak za niska i nie zachęcająca żadnego podmiotu do świadczenia tego 

rodzaju usług, a przyjęcie jej na jeszcze niższym poziomie nie pozwoli na pokrycie kosztów 

tego zadania. W związku z powyższym Pani Starosta poprosiła o przyjęcie uchwały w wersji 

przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Finansowo-Budżetowej poprosił Pana Macieja Włocha 

Przewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja Finansowo – Budżetowa pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt 

przedmiotowej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec 

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  i poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie ustalenia opłat i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, 

Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

W głosowaniu nie brał udziału Radny Pan Sławomir Michalak.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia opłat i kosztów związanych z usunięciem  

i przechowywaniem pojazdów. 

 

Uchwała Nr XVIII/201/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku 

w sprawie ustalenia opłat i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 
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9. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA ROZKŁADU GODZIN 

PRACY APTEK OGÓLNODOTĘPNYCH DZIAŁAJĄCYCH NA TERENIE 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO W ROKU 2021 W TYM DYŻURÓW  

W PORZE NOCNEJ, NIEDZIELE, ŚWIĘTA I INNE DNI WOLNE OD PRACY.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 9 – podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  

w roku 2021 w tym dyżurów w porze nocnej, niedziele, święta i inne dni wolne od pracy. 

Poprosił Panią Starostę o przedstawienie projektu uchwały.   

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w bieżącym roku 

przygotowano rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 2021 r. w formule przyjętej 

na rok 2020. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie określenia 

rozkładu godzin pracy aptek został przesłany do burmistrzów miast i wójtów gmin z terenu 

Powiatu oraz do Pomorsko-Kujawskiej Okręgowej Izby Aptekarskiej w Bydgoszczy celem 

uzyskania stosownych opinii. Pozytywne opinie przesłali: Wójt Gminy Waganiec, Wójt 

Gminy Bądkowo, Burmistrz Miasta Aleksandrowa Kujawskiego, Wójt Gminy Aleksandrów 

Kujawski, Burmistrz Miasta Nieszawa, Wójt Gminy Raciążek, Wójt Gminy Koneck, Wójt 

Gminy Zakrzewo, Burmistrz Ciechocinka. Pomorsko-Kujawska Okręgowa Izba Aptekarska  

w Bydgoszczy przesłany projekt zaopiniowała negatywnie. Okręgowa Izba Aptekarska 

negatywnie odniosła się do dyżurów aptek w godzinach 2000-800, która to podnosi słuszność 

wypracowanego przez apteki w roku 2020 systemu pracy. Apteki pracowały do godziny 2300 

nie wypełniając w ten sposób postanowień uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  

W roku 2020 do Starostwa Powiatowego wpłynęło kilka skarga na pracę aptek i za każdym 

razem reagowano na te sygnały. Założeniem tego modelu funkcjonowania aptek, jest 

zapewnienie mieszkańcom Powiatu dostępności do usług farmaceutycznych poprzez 

pełnienie dyżuru przez dwie apteki w Powiecie. Biorąc pod uwagę postulaty właścicieli aptek, 

dyżury, zostały wyznaczone w systemie dobowym, a nie jak to było kilka lat temu w systemie 

tygodniowym. Ponadto, słuszne wydaje się zapewnienie dyżurów tych aptek w największych 

miastach Powiatu czyli Aleksandrowie Kujawskim oraz Ciechocinku. Przychylając się do 

wniosku właściciela dwóch aptek w Ciechocinku w załączniku nr 2 do niniejszej uchwały 

dodano informacje w których mowa, że dyżur przypadający dla Apteki Zdrojowa  

w Ciechocinku pełnić będzie Apteka im. Prof. Zofii Jerzmanowskiej w Ciechocinku.  

W związku z powyższym, Pani Starosta poprosiła o podjęcie uchwały w wersji 

przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Polityki Społecznej poprosił Panią Agatę Ceglewską – 

Przewodniczącą Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt niniejszej uchwały i nie wnosi uwag.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Chętnych do zabrania głosu nie było. W związku  

z powyższym Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających na 

terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2021 w tym dyżurów w porze nocnej, niedzielę, 

święta i inne dni wolne od pracy. 
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Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz Świątkowski, 

Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

W głosowaniu nie brał udziału Radny Pan Sławomir Michalak.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2021 w tym 

dyżurów w porze nocnej, niedziele, święta i inne dni wolne od pracy. 

 

Uchwała Nr XVIII/202/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku 

w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2021 w tym dyżurów w porze nocnej, niedziele, święta  

i inne dni wolne od pracy. 

  

 

10. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ROZPATRZENIA SKARGI NA 

DZIAŁALNOŚĆ POWIATOWEGO CENTRUM POMOCY RODZINIE  

W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 10 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim i powiedział, że w dniu  

13 października 2020 roku do Starosty Aleksandrowskiego wpłynęła, przekazana zgodnie  

z właściwością przez Urząd Miejski w Aleksandrowie Kujawskim, skarga złożona przez Pana 

K. K. na działalność Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim. 

Starosta Aleksandrowski przekazała skargę, zgodnie z właściwością, Radzie Powiatu 

Aleksandrowskiego. Przewodniczący Rady Powiatu przekazał skargę, celem jej rozpatrzenia 

do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja na posiedzeniu w dniu 5 listopada 2020 roku 

podjęła uchwałę w przedmiotowej sprawie i przygotowała projekt uchwały Rady Powiatu.  

W związku z powyższym, przedłożył projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim. 

Przewodniczący o wystąpienie i przedstawienie uchwały Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji poprosił Przewodniczącą Komisji Panią Edytę Stefaniak-Mansour. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Edyta Stefaniak – Mansour 

powiedziała, że Komisja niniejszą skargą zajmowała się na posiedzeniu Komisji w dniu  

5 listopada 2020 roku. Komisja stwierdziła, że skarga Pana K.K. nie zasługuje na 

uwzględnienie.  W dniu 13 października 2020 roku do Starosty Aleksandrowskiego wpłynęła, 

przekazana zgodnie z właściwością przez Urząd Miejski w Aleksandrowie Kujawskim, skarga 

Pana K. K. na działalność Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim. Skarżący zarzucał, że wniosek, który złożył w Systemie Obsługi Wsparcia nie 

został zatwierdzony. Starosta Aleksandrowski przekazała skargę, zgodnie z właściwością, 

Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. Z uwagi na fakt, iż skarga wpłynęła z adresu mailowego 

i nie została opatrzona imieniem, nazwiskiem oraz adresem wnoszącego skargę, 
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Przewodniczący Rady Powiatu, w dniu 22 października br., na podany adres mailowy wysłał 

wiadomość, w której poinformował, iż zgodnie z § 8 ust. 1 Rozporządzenia Rady Ministrów  

z dnia 8 stycznia 2002 roku w sprawie organizacji przyjmowania i rozpatrywania skarg  

i wniosków, skargi i wnioski niezawierające imienia i nazwiska (nazwy) oraz adresu 

wnoszącego pozostawia się bez rozpoznania. Zwrócił się jednak do Skarżącego  

o uzupełnienie skargi o brakujące elementy, informując jednocześnie, że niedopełnienie tego 

obowiązku spowoduje pozostawienie skargi bez rozpoznania. Skarżący, w dniu  

26 października br. uzupełnił skargę o niezbędne dane.  W związku z powyższym w dniu  

30 października Przewodniczący Rady Powiatu przekazał skargę do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji celem jej rozpatrzenia, wydania opinii i przygotowania projektu uchwały. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na swoim posiedzeniu w dniu 5 listopada 2020 roku 

zapoznała się z treścią skargi oraz z wyjaśnieniami złożonymi przez Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim. W wyniku 

przeprowadzonego postępowania wyjaśniającego, Komisja ustaliła, iż w czasie od 15 maja 

kiedy to Skarżący złożył wniosek w systemie SOW do dnia złożenia skargi informowany był, 

ustnie jak i pisemnie o sposobie oraz przewidywanych terminach rozpatrzenia złożonego 

wniosku. Ponadto należy dodać, że w dniu 2 listopada 2020 roku sporządzono umowę 

dofinansowania ze środków PFRON w ramach realizacji programu „Aktywny samorząd” – 

Moduł I, Obszar B zadanie 1, która poprzez system SOW, została przesłana Skarżącemu do 

podpisu. W świetle zgromadzonych materiałów Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała, 

że skarga nie zasługuje na uwzględnienie.    

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Chętnych do zabrania głosu nie było. W związku  

z powyższym Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Uchwała Nr XVIII/203/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

 

11. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA PLANU PRACY RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA ROK 2021.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 11 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2021 rok i powiedział, że zgodnie z § 12 ust. 1 pkt 2 uchwały  
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Nr V/91/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 28 czerwca 2019 roku w sprawie 

ustanowienia Statutu Powiatu Aleksandrowskiego Rada działa zgodnie z uchwalonym planem 

pracy. W związku z powyższym przedłożył plan pracy Rady Powiatu  Aleksandrowskiego na 

2021 rok i wniósł o jego przyjęcie. Przewodniczący zarządził dyskusję i spytał kto chciałby 

zabrać głos w tym punkcie. Chętnych do zabrania głosu nie było. W związku  

z powyższym, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia planu pracy Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2021 rok. 

 

Uchwała Nr XVIII/204/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku 

w sprawie ustalenia planu pracy Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok. 

 

 

12. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYJĘCIA PLANÓW PRACY KOMISJI 

RADY POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA 2021 ROK.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 12 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2021 rok i powiedział, że zgodnie z art. 17 ust. 2 ustawy z dnia  

5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym oraz § 48 ust. 2 Statutu Powiatu 

Aleksandrowskiego, Komisje podlegają Radzie Powiatu w całym zakresie swojej 

działalności, przedkładają jej swoje plany pracy i działają zgodnie  

z przyjętymi przez Radę planami. W związku z powyższym wniósł o podjęcie uchwały  

w wersji przedstawionej. Przewodniczący o wystąpienie i przedstawienie planu pracy Komisji 

Polityki Społecznej poprosił Przewodniczącą Komisji Panią Agatę Ceglewską. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja na swoim posiedzeniu w dniu 25 listopada 2020 roku opracowała plan pracy Komisji 

na 2021 roku, który został przesłany radnym z zawiadomieniem o sesji i poprosiła o jego 

przyjęcie.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie planu pracy Komisji Finansowo – Budżetowej poprosił Przewodniczącego 

Komisji Pana Macieja Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja w dniu 30 listopada 2020 roku opracowała plan pracy na rok 2021, który został 

przesłany radnym i poprosił o jego przyjęcie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  



14 

 

i przedstawienie planu pracy Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej poprosił 

Przewodniczącego Komisji Pana Sławomira Michalaka.  

 

Przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pan Sławomir 

Michalak powiedział, że Komisja na posiedzeniu w dniu 26 listopada 2020 roku opracowała 

plan pracy Komisji na rok 2021, który został przesłany radnym wraz z zawiadomieniem  

o sesji i poprosił o jego przyjęcie.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie planu pracy Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska poprosił 

Przewodniczącego Pana Konstantego Grzegórskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Konstanty Grzegorski 

powiedział, że Komisja na posiedzeniu w dniu 25 listopada 2020 roku opracowała plan pracy 

komisji na 2021 rok, który został przesłany radnym wraz zawiadomieniem o sesji i poprosił  

o jego przyjęcie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Chętnych do zabrania głosu nie było. W związku  

z powyższym Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 

2021 rok. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2021 rok.  

 

Uchwała Nr XVIII/205/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku 

w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok.  

 

13. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA ROCZNEGO PLANU 

KONTROLI KOMISJI REWIZYJNEJ RADY POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO NA 2021 ROK. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 13 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok  powiedział, że zgodnie art. 16 ust. 

4 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym oraz § 40 ust. 3 i ust. 5 pkt 

2 Statutu Powiatu Aleksandrowskiego  Komisja Rewizyjna działa na podstawie rocznego 

planu pracy zatwierdzonego przez Radę Powiatu. W związku z powyższym wniósł o podjęcie 

uchwały w wersji przedstawionej oraz poprosił o wystąpienie i przedstawienie planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej jej Przewodniczącego Pana Andrzeja Łozickiego. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Łozicki powiedział, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 26 listopada 2020 roku opracowała plan kontroli Komisji na rok 2021, 

który został przesłany radnym wraz z zawiadomieniem o sesji i poprosił o jego przyjęcie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Chętnych do zabrania głosu nie było. W związku  

z powyższym, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2021 rok. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok. 

 

Uchwała Nr XVIII/206/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku 

w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2021 rok. 

 

 

14. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR IX/150/2019 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 13 GRUDNIA 2019 ROKU  

W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

NA ROK 2020.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 14 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/150/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2020 i poprosił Panią Starostę o przedstawienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że Zarząd Powiatu wnosi do 

Rady Powiatu o dokonanie zmian w uchwale budżetowej Powiatu na rok 2021 w następujący 

sposób: po stronie dochodowej ogółem zwiększenie o kwotę 1 864 659 zł w tym 

najważniejsze zwiększenie o kwotę 100 000 części subwencji oświatowej na rok 2020. Jest to 

dofinansowanie zakupu usługi dostępu do internetu, sprzętu przydatnego w realizowaniu 

zajęć z wykorzystaniem metod i technik kształcenia na odległość. Zwiększenie o kwotę 

1 733 400 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie rozbudowy instancji tlenowej w Szpitalu 

Powiatowym w Aleksandrowie Kujawskim w  celu zabezpieczenia zadań związanych  

ze zwalczaniem zakażenia, zapobieganiem rozprzestrzeniania się, profilaktyką oraz 

zwalczaniem skutków choroby COVID – 19. Otrzymano również kwotę w wysokości 20 759 

zł na dofinansowanie bieżącej działalności Domów Pomocy Społecznej.  Po stronie 

wydatkowej ogółem zwiększenie o kwotę 1 864 659 zł Zmian tych dokonano zgodnie  

z celowym wykorzystaniem otrzymanych dotacji oraz darowizn i odszkodowań.  W dniu  

11 grudnia 2020 roku Radni otrzymali autopoprawkę do omawianej uchwały, w związku  
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z otrzymaniem pisma Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej w sprawie 

przyznania dla naszego Powiatu kwoty subwencji ogólnej na rok 2020 dokonującej zmian  

w załączniku nr 1 do projektu uchwały i tym samym zmieniającej uchwałę Nr IX/150/2019. 

Jest to kwota 55 910 zł z przeznaczeniem na Domy Pomocy Społecznej.   

W związku z powyższym, poprosiła Radę o podjęcie uchwały budżetowej wraz z przytoczoną 

poprawką.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Finansowo – Budżetowej poprosił Przewodniczącego Komisji 

Pana Macieja Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Chętnych do zabrania głosu nie było. W związku  

z powyższym, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/150/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

13 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2020 

wraz z autopoprawką zgłoszoną przez Starostę.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr IX/150/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2020 wraz z autopoprawką zgłoszoną przez Starostę.  

 

Uchwała Nr XVIII/207/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku 

zmieniającą uchwałę Nr IX/150/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 

2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2020.  

 

 

15. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR IX/151/2019 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 13 GRUDNIA 2019 ROKU  

W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA LATA 2020 - 2030.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 15 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/151/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020-2030 i poprosił Panią 

Starostę o przedstawienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w związku  
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z przedstawieniem uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/150/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2020, koniecznym jest dokonanie zmian w uchwale  

Nr IX/151/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata  

2020-2030, dostosowując ją do wielkości wynikających z dokonanych zmian w budżecie. 

Wniosła o podjęcie uchwały wraz z autopoprawką, wynikającą ze zmian wprowadzonych 

autopoprawką do uchwały budżetowej. Autopoprawka ta została przesłana do Radnych  

w dniu 11 grudnia 2020 roku.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Finansowo – Budżetowej poprosił Przewodniczącego Komisji 

Pana Macieja Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Chętnych do zabrania głosu nie było. W związku  

z powyższym, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/151/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2020-2030. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr IX/151/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020-2030. 

 

Uchwała Nr XVIII/208/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku 

zmieniającą uchwałę Nr IX/151/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 

2019 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2020-2030. 

 

 

16. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA DOTACJI DLA 

POWIATOWEGO SZPITALA W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM SPÓŁKA 

Z O.O. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 16 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o. o. i poprosił Panią Starostę o omówienie projektu 

uchwały.  
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Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 114 ust. 1 pkt 

3 ustawy o działalności leczniczej podmioty wykonujące działalność leczniczą mogą 

otrzymywać środki publiczne z przeznaczeniem na inwestycje, w tym zakup aparatury  

i sprzętu medycznego. Decyzją z dnia 1 grudnia 2020 roku Wojewoda Kujawsko-Pomorski 

zwiększył plan dotacji celowych z przeznaczeniem na sfinansowanie rozbudowy instalacji 

tlenowej w Powiatowym Szpitalu w Aleksandrowie Kujawskim w kwocie 1 733 400 zł. 

Dokonano rozbudowy instalacji tlenowej we wszystkich salach Szpitala oraz postawiono 

generator tlenu, dzięki czemu Szpital jest niezależny od zewnętrznych dostaw tlenu. Pani 

Starosta poprosiła o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Finansowo – Budżetowej poprosił Przewodniczącego Komisji 

Pana Macieja Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Chętnych do zabrania głosu nie było. W związku  

z powyższym Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim 

Spółka z o. o. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia dotacji dla Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Spółka z o. o. 

 

Uchwała Nr XVIII/209/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku 

w sprawie udzielenia dotacji dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Spółka  

z o. o. 

 

 

17. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA DOTACJI 

TOWARZYSTWU SALEZJAŃSKIEMU INSPEKTORIA  

PW. ŚW. WOJCIECHA Z SIEDZIBĄ W PILE. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 17  – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Towarzystwu Salezjańskiemu 

Inspektoria pw. Św. Wojciecha z siedzibą w Pile i poprosił Panią Starostę o omówienie 

projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w dniu 20 listopada br. 
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weszło w życie rozporządzenie Ministra Edukacji i Nauki na mocy którego nauczycielom 

zatrudnionym w jednostkach systemu oświaty przysługuje jednorazowe dofinansowanie 

zakupu sprzętu lub oprogramowania, przydatnych w prowadzeniu zajęć realizowanych  

z wykorzystaniem metod i technik kształcenia na odległość lub innego sposobu realizacji tych 

zajęć. Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego im. Kardynała 

Augusta Hlonda w Aleksandrowie Kujawskim złożył wniosek o udzielenie dotacji wraz  

z wymaganymi dokumentami w dniu 8 grudnia 2020 roku. Na podstawie niniejszego wniosku 

dokonano naliczenia dotacji celowej. Szczegółowe warunki udzielenia dotacji, jej 

przeznaczenia, a także zasady jej rozliczenia określone zostaną w umowie zawartej pomiędzy 

Powiatem Aleksandrowskim a Towarzystwem Salezjańskim Inspektoria pw. Św. Wojciecha  

z siedzibą w Pile. Biorąc powyższe pod uwagę, poprosiła o podjęcie uchwały  

w wersji przedstawionej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Finansowo – Budżetowej poprosił Przewodniczącego Komisji 

Pana Macieja Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Chętnych do zabrania głosu nie było. W związku  

z powyższym Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia dotacji Towarzystwu Salezjańskiemu Inspektoria pw. Św. 

Wojciecha z siedzibą w Pile. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia dotacji Towarzystwu Salezjańskiemu 

Inspektoria pw. Św. Wojciecha z siedzibą w Pile. 

 

Uchwała Nr XVIII/210/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku 

w sprawie udzielenia dotacji Towarzystwu Salezjańskiemu Inspektoria pw. Św. Wojciecha  

z siedzibą w Pile. 

 

 

18. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA DOTACJI BYDGOSKIEMU 

ZAKŁADOWI DOSKONALENIA ZAWODOWEGO STOWARZYSZENIU 

OŚWIATOWO – TECHNICZNEMU Z SIEDZIBĄ W BYDGOSZCZY. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 18  – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Bydgoskiemu Zakładowi 

Doskonalenia Zawodowego Stowarzyszeniu Oświatowo-Technicznemu z siedzibą  

w Bydgoszczy i poprosił Panią Starostę o omówienie projektu uchwały.  
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Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że Dyrektor Szkoły 

Technicznej Bydgoskiego Zakładu Doskonalenia Zawodowego w Aleksandrowie Kujawskim 

złożył wniosek o udzielenie dotacji wraz z wymaganymi dokumentami w dniu 7 grudnia 2020 

roku. Na podstawie niniejszego wniosku dokonano naliczenia dotacji celowej.  Szczegółowe 

warunki udzielenia dotacji, jej przeznaczenia, a także zasady jej rozliczenia określone zostaną 

w umowie zawartej pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Bydgoskim Zakładem 

Doskonalenia Zawodowego Stowarzyszeniem Oświatowo – Technicznym z siedzibą  

w Bydgoszczy. Biorąc powyższe pod uwagę, poprosiła  o podjęcie uchwały w wersji 

przedstawionej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Finansowo – Budżetowej poprosił Przewodniczącego Komisji 

Pana Macieja Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Chętnych do zabrania głosu nie było. W związku  

z powyższym Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia dotacji Bydgoskiemu Zakładowi Doskonalenia Zawodowego 

Stowarzyszeniu Oświatowo-Technicznemu z siedzibą w Bydgoszczy. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia dotacji Bydgoskiemu Zakładowi 

Doskonalenia Zawodowego Stowarzyszeniu Oświatowo-Technicznemu z siedzibą  

w Bydgoszczy. 

 

Uchwała Nr XVIII/211/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku  

w sprawie udzielenia dotacji Bydgoskiemu Zakładowi Doskonalenia Zawodowego 

Stowarzyszeniu Oświatowo-Technicznemu z siedzibą w Bydgoszczy. 

 

 

19. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE SPROSTOWANIA OCZYWISTEJ OMYŁKI 

PISARSKIEJ W TREŚCI UCHWAŁY NR VIII/129/2019 RADY POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 21 LISTOPADA 2019 ROKU  

W SPRAWIE PRZEZNACZENIA DO SPRZEDAŻY NIERUCHOMOŚCI 

GRUNTOWYCH POŁOŻONYCH W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM PRZY 

ULICY WYSPIAŃSKIEGO.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 19  – podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej  
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w treści uchwały Nr VIII/129/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 21 listopada 2019 r. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Wyspiańskiego i poprosił Panią Starostę  

o omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w uchwale   

Nr VIII/129/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy 

Wyspiańskiego wkradł się błąd pisarski w numerze księgi wieczystej. W związku  

z powyższym, należy wskazać, iż Uchwała Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

Nr VIII/129/2019 zawiera w sobie oczywistą omyłkę pisarską w numerze księgi wieczystej. 

Prawidłowy numer to WL1A/00026469/8. Z tych względów w celu usunięcia omyłki 

pisarskiej, celowym jest podjęcie przedmiotowej uchwały w wersji przedstawionej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej poprosił jej 

Przewodniczącego Pana Sławomira Michalaka. 

 

Przewodniczący Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Pan Sławomir 

Michalak powiedział, że Komisja przy 4 głosach ZA i jednym głosie WSTRZYMUJACYM 

SIĘ pozytywnie zaopiniowała projekt niniejszej uchwały i nie wnosi uwag. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Chętnych do zabrania głosu nie było. W związku  

z powyższym Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w treści uchwały  

Nr VIII/129/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 21 listopada 2019 r. w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych położonych w Aleksandrowie 

Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Magdalena 

Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi Mansour, Sławomir 

Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, Arkadiusz 

Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: Konstanty Grzegórski. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że przy 16 głosach 

ZA i jednym głosie WSTRZYMUJĄCYM SIĘ Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie 

sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w treści uchwały Nr VIII/129/2019 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 21 listopada 2019 r. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Uchwała Nr XVIII/212/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku 

w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w treści uchwały Nr VIII/129/2019 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 21 listopada 2019 r. w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży nieruchomości gruntowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim. 
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20. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO NA ROK 2021. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 20  – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na 

rok 2021 i poprosił Panią Starostę o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że budżet na rok 2021 jest 

budżetem zrównoważonym. Zabezpieczono w nim środki na spłaty rat kredytów na kolejne 

dwa lata. Budżet po stronie dochodowej jak i wydatkowej został ustalony w projekcie na 

kwotę 69 896 114,14 zł. Dochody bieżące wynoszą 66 972 029,09 zł, dochody majątkowe 

wynoszą 2 924 085,05 zł. W dochodach majątkowych zaplanowano przychody ze sprzedaży 

działek   

i garaży oraz dochody ze sprzedaży budynku po Placówce Socjalizacyjnej. Budynek nie 

został jeszcze wyceniony, jednak przyjęto, ze uda się go zbyć w szacunkowej kwocie 

1 380 000 zł. Bieżące wydatki wynoszą 66 002 546,03 zł w tym 40 527 830 zł są wydatkami 

związanymi z wynagrodzeniami i pochodnymi od tych wynagrodzeń. Uległy one zwiększeniu 

o ustawową podwyżkę płac  w 2021 roku. Budżet ten zawiera skutki podwyżek administracji, 

które nastąpiły w roku bieżącym. Ponadto zabezpieczono środki na pracownicze plany 

kapitałowe. Wydatki  majątkowe to kwota 3 893 568,11 zł. Środki te zabezpieczone zostały na 

inwestycje drogowe rozpoczęte w roku 2020 oraz na budowę Placówki Opiekuńczo – 

Wychowawczej dla czternaściorga dzieci wraz z wyposażeniem. Inwestycje te zakończone 

zostaną w roku 2021. Zabezpieczano również środki na rozbudowę sali gimnastycznej LO im. 

S. Staszica w Ciechocinku. 300 000 zł na remont Pałacu Trojanowski i są to środki, które 

należy zabezpieczyć na wniosek konserwatora zabytków. Ponadto zabezpieczono środki na 

przebudowę Drogi Powiatowej - Ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim. 

Utworzono w budżecie rezerwę ogólną o łącznej wartości 300 000 zł oraz rezerwy celowe  

o łącznej wartości 600 000 zł. W tym na wydatki bieżące placówek oświatowych w kwocie 

300 000 zł oraz na cele związane z zarządzaniem kryzysowym również 300 000 zł. W tym 

budżecie wzorem lat poprzednich zabezpieczono kwotę w wysokości 338 244 zł na 

ewentualną spłatę z tytułu poręczenia kredytu dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim. Dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji 

samorządowej i innych zadań zleconych odrębnymi ustawami ustalony został w wysokości 

10 970 000,40 zł. Środki te uległy minimalnemu zwiększeniu, które nie pokrywa skutków 

wzrostu chociażby płacy minimalnej i dodatkowych kosztów związanych z realizacją tych 

zadań. Dotacje i środki otrzymane na realizację zadań na podstawie porozumień, umów 

między jednostkami ustalone zostały na kwotę 3 191 723,14 zł. Z materiałami sesyjnymi 

Radni otrzymali również Uchwałę Nr 4/P/2020 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 23 listopada 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii  

o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok. Wynika z niej, iż 

Regionalna Izba Obrachunkowa postanowiła pozytywnie zaopiniować projekt uchwały 

budżetowej Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok. Pani Starosta poprosiła  o podjęcie 

uchwały budżetowej w wersji przedstawionej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Finansowo – Budżetowej poprosił Przewodniczącego Komisji 

Pana Macieja Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. Pięć głosów było ZA, jeden 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

Radna Pani Mariola Banaszkiewicz powiedziała, że zdaje sobie sprawę iż skonstruowanie 

budżetu w obecnej sytuacji związanej z pandemią koronawirusa było bardzo trudne  

i skomplikowane. Pani Radna na pewno poprze ten budżet, ponieważ zawarte w nim zostały 

sprawy istotne dla Powiatu, jednak chciałaby zaznaczyć, że martwi Ją fakt, nie uwzględnienia 

w projekcie budżetu żadnego z Jej wniosków. W związku z zaistniałą sytuacją, Pani Radna 

czuje się bardzo osamotniona. Dodała, że od dwóch lat na terenie Gminy Zakrzewo nie były 

prowadzone żadne inwestycje, pomijając jedną, która planowana była od wielu lat. Żadne 

inwestycje nie zostały zawarte także w Prognozie Wieloletniej. Poprosiła, by Zarząd Powiatu 

zastanowił się nad zrealizowaniem jakiejś inwestycji na terenie Gminy Zakrzewo.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna powiedział, że budżet spełnia podstawy formalnoprawne, 

zabezpiecza potrzeby poszczególnych Jednostek Organizacyjnych i wszystkie działy 

budżetowe. Pan Radny zwrócił uwagę na trzy aspekty a mianowicie: pierwszy z nich to 

zmniejszająca się z roku na rok nadwyżka operacyjna czyli stosunek dochodów własnych do 

wydatków bieżących, która w budżecie na 2021 rok wynosi 1 000 000 zł. Pierwotnie 

planowano by budżet ten był z nadwyżką budżetową, jednak jest to budżet zrównoważony.  

W  związku z faktem,  iż Powiat posiadał środki finansowe z lat ubiegłych, były nadwyżki 

dlatego udało się zabezpieczyć środki na spłatę kredytów, które kiedyś zaciągnął Powiat. 

Nadwyżka ta maleje i w latach kolejnych mogą pojawić się kłopoty z konstrukcją budżetu, 

szczególnie biorąc pod uwagę to, że Powiat dysponuje coraz mniejszym majątkiem. Ujęte  

w budżecie dochody na kolejne lata napawają niepokojem. Planowane dochody trudno będzie 

uzyskać, ponieważ przedmiotowy  majątek trudno zbyć szczególnie w dobie pandemii.  

W związku z powyższym, Pan Radny ma obawy czy dochód z ich sprzedaży w wysokości 

1 300 000 zł zostanie osiągnięty. Być może  w styczniu lub lutym konieczna będzie 

nowelizacja budżetu. Pan Radny dodał, że nie da się nie zauważyć, że nie wszystkie gminy  

w inwestycjach drogowych są uwzględniane. Pan Radny dodał, że wie, iż potrzeby Gminy 

Aleksandrów Kujawski są duże, ponieważ była o tym mowa również w poprzedniej kadencji, 

dlatego należy kontynuować te inwestycje. To samo dotyczy Drogi Powiatowej Ciechocinek- 

Siutkowo. Zdaniem Pana Radnego warto byłoby się spotkać z Wójtami tych Gmin  

a dokładnie z Wójtem Gminy Bądkowo, który to wraz z Przewodniczącą Rady Gminy 

sygnalizowali konieczność remontu jednej z dróg. Jeśli środki finansowe na to pozwolą przy 

nowelizacji budżetu warto pochylić się nad remontami dróg w Gminie Zakrzewo oraz Gminie 

Bądkowo. Ponadto Pan Radny poprosił by Zarząd Powiatu dopilnował alby Wójtowie Gmin 

na terenie których przewidziane zostały inwestycje drogowe partycypowali w ich kosztach. 

Pan Radny zapoznał się ze sprawozdaniem z prac Zarządu Powiatu i wie, że Pani Starosta 

wystąpiła do Wójtów i Burmistrzów w tej sprawie, jednak nie wie z jakim skutkiem. Gmina 

Koneck nie wpłaciła obiecanych 30%. Wiadome jest, że gminy mają problemy  

z konstrukcją budżetów na 2021 rok, mimo wszystko trzeba stanąć na wysokości zdania  

i pozyskać od nich te pieniądze.   

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że również i Ona troszczy się  

o drogi powiatowe i chciałby wyremontować je wszystkie. Należy wziąć pod uwagę, że jest 

to pierwszy budżet oparty na wstępnych założeniach i przy kolejnych zmianach będą 

podejmowane próby wygenerowania środków na dołożenie kolejnych inwestycji. Zarząd 

Powiatu przy każdej inwestycji zgłasza się do Włodarzy Gmin by dofinansowali daną 

inwestycję w 30%. Do remontów dróg ujętych w projekcie budżetu  na 2021, Powiat otrzymał 
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pisemną deklarację o partycypacji w ich kosztach. W roku 2020 Gmina Koneck, przekazała 

Powiatowi 40 000 zł, jest to dużo mniej niż zakładany  30% wkład własny. Cieszy jednak 

fakt, że choć tyle udało się pozyskać  w tej trudnej sytuacji. Pani Starosta ma nadzieję, że 

wzorem lat poprzednich uda się pozyskać dodatkowe środki na kolejne inwestycje. Ponadto 

poinformowała, o otrzymaniu 3 000 000 zł z Funduszu Wsparcia COVID dla Szpitala na 

przebudowę Izby Przyjęć wraz z zadaszeniem.  

 

Radna Pani Renata Golec powiedziała, że dzisiejsza sesja jest wyjątkowa, ponieważ po raz 

pierwszy Radni nie spierają się o ważność realizowanych zadań i tych ujmowanych  

w budżecie. Niemniej jednak, każdy zdaje sobie sprawę, że kolejny rok zdominuje COVID  

i finanse, które trzeba będzie przeznaczyć na walkę z pandemią. Nie oznacza to jednak, że 

Radni zapomną o zadaniach o które wnioskowali przy konstrukcji budżetu na rok 2021. 

Większość z tych zadań nie została ujęta w budżecie, w związku z tym Pani Radna będzie się 

o nie upominała. Pani Radna ma nadzieję, że niektóre z nich uda się zrealizować w ciągu 

kolejnego roku. Przytoczyła swoje wnioski do budżetu na 2021 rok, to jest: remont Ulicy 

Granicznej w Aleksandrowie Kujawskim, remont Zespołu Szkół CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim – Pani Radna liczy na wykonie projektu rewitalizacji parku szkolnego, budowa 

boiska wielofunkcyjnego dla Zespołu Szkól Nr 2 oraz biblioteki i auli. Pani Radna liczy 

także, na kontynuację prac remontowo -  konserwatorskich w budynku Pałacu Trojanowskich 

przy Zespole Szkół Nr 1 oraz na przebudowę Drogi Powiatowej Ulica Narutowicza. Pani 

Radna opiewa nadzieją, że w 2021 roku COVID przestanie dominować nasze życie  

i większość z zaplanowanych zadań uda się zrealizować do końca tej kadencji. Jako Radna  

z Aleksandrowa Kujawskiego ma nadzieję, że będzie mogła liczyć na poparcie wszystkich 

Radnych Powiatu Aleksandrowskiego. Jest to miasto Powiatowe, które odwiedzają wszyscy 

mieszkańcy, uczą się tu nasze dzieci i w związku z tym każdemu powinno zależeć na tym by 

to Miasto spełniało pewne standardy. 

Radny Pan Jerzy Draheim powiedział, że Radna Pani Renata Golec powiedziała w zasadzie 

wszystko w tym temacie. Podziękował wszystkim Radnym z Ciechocinka oraz innym 

Radnym, którzy poparli inwestycję w Liceum Ogólnokształcącym w Ciechocinku. Budżet ten 

jest bardzo trudny i zdominowany przez COVID. Pana Radnego cieszy zabezpieczenie  

w budżecie rezerw i ma nadzieję, że uda się go jakoś przetrwać. O roku kolejnym nie myśli 

Pan Radny pozytywnie, ponieważ nie będzie wielu funduszy a potrzeby będą duże. Cieszy Go 

partycypacja Gmin w kosztach inwestycji drogowych.  

 

Radny Pan Lotfi Mansour powiedział, że w obecnych warunkach popiera ten budżet. 

Wszystkie inwestycje są ważne ale nie można zapomnieć o szkołach. Pan Radny podejmie 

temat Szkoły Specjalnej Nr 4 po Nowym Roku. Jego zdaniem, powinna  zostać 

przystosowana do odpowiednich standardów, ponieważ uczą się tam dzieci specjalnej troski  

o których nie można zapomnieć. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że jeśli pojawią odpowiednie możliwości na 

pewno Rada Powiatu wraz z Zarządem pochylą się na wszystkim wnioskami. Pan Radny 

odniósł wrażenie, że Gmina Koneck została napiętnowana z czym nie może się zgodzić. 30% 

wkładu Gmin w partycypację w kosztach remontów dróg zdaniem Pana Radnego jest 

wymuszonym haraczem. Gminy nie mają obowiązku partycypowania w kosztach i mogą 

przeznaczyć tyle środków ile chcą. Gmina Koneck ma duży przyrost dróg gminnych, które 

wchodzą w poczet dróg powiatowych, przez co podnoszą standard dróg na terenie całego 

Powiatu. Nie można zapomnieć o tym, że Gmina Koneck oraz Gmina Raciążek dołożyła do 

remontu Drogi Powiatowej Turzno –Brzeźno. Gdyby nie ten fakt, prawdopodobnie Powiat do 

dziś by sobie z tym nie poradził. Należy też wspomnieć, że Włodarze Gmin, poprzez które 
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przebiega droga Powiatowa Ciechocinek – Siutkowo nie wywiązali się z moralnego udziału. 

Dodał, ze Gmina Koneck jest biedną Gminą i nie chciałby żeby została napiętnowana. Gmina 

Koneck w miarę swoich możliwości zawsze stara się dokładać do inwestycji i to nie ulegnie 

zmianie. Pan Radny chciałby by dobra atmosfera została podtrzymana i ma nadzieję, że nie 

będzie musiał kolejny raz bronić dobrego imienia swojej Gminy. Ponadto, Pana Radnego 

dziwi fakt, że nie zostały złożone wnioski do Funduszu Dróg Samorządowych. Wiadomo, że 

Szpital jest ważny ale i drogi są równie ważne. Może zdarzyć się sytuacja w której Powiat 

otrzyma dodatkowe fundusze i szkoda, by było nie otrzymać wsparcia z w/w Funduszu. 

Zdaniem Pana Radnego należy już teraz złożyć zamówienia na określone drogi. 

 

Radna Pani Małgorzata Wdowczyk powiedziała, że rozpoczęło się Wsparcie Edukacji 

Włączającej, która będzie pomocą dla wszystkich szkół również dla szkół specjalnych.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w tym roku złożone zostały  

wnioski do Funduszu Dróg Samorządowych na przebudowy 3 dróg i oczekuje się na 

rozstrzygnięcie konkursu.  

 

Radna Pani Renata Golec powiedziała, że nie dokładnie usłyszała słowa Radnego Pana 

Konstantego Grzegórskiego lecz wydawało Jej się, że wspomniał o moralności Aleksandrowa 

Kujawskiego. Pani Radna nie zrozumiała czego to dotyczyło i poprosiła, by Pan Radny 

wyjaśnił co miał przez to na myśli. 

 

Radna Pani Agata Ceglewska podziękowała za uchwalenie budżetu na rok 2021 w tych 

trudnych czasach. Panią Radną cieszy poparcie Radnych dla wsparcia Szpitala Powiatowego. 

Podziękowała wszystkim Radnym za uwzględnienie Jej propozycji dotyczącej przebudowy 

Drogi Powiatowej Ciechocinek – Dąbrówka. Pani Radna troszczy się o wszystkie gminy oraz 

o wszystkie inwestycji w Powiecie Aleksandrowskim. Zdaniem Pani Ceglewskiej Rada 

Powiatu pokazała dziś swą klasę, ponieważ w trudniej sytuacji potrafiła się porozumieć  

i mówić jednym głosem. W związku z tym ma nadzieję, że taka atmosfera będzie 

towarzyszyła przez całą kadencję i uda się zrealizować wszystkie inwestycje proponowane 

przez Radnych.  

 

Radny Pan Maciej Włoch powiedział, że miło jest Mu słyszeć zatroskanie Radnych  

o wszystkie Gminy Powiatu. Każdy z Radnych ma wiele pomysłów na inwestycje i sam 

mógłby nimi zasypać Zarząd Powiatu. Pan Radny ma nadzieję, ze do końca kadencji uda się 

zrealizować wiele inwestycji. Budżet tworzony był w bardzo trudnych czasach i tu szczególne 

podziękowania należą się Zarządowi Powiatu oraz całej Radzie za to, że potrafiła dojść do 

porozumienia. Największe podziękowania należą się Pani Skarbnik, która przez wiele lat 

konstruowała budżet. Pan Radny ma nadzieję, że nowy Skarbnik nie zawiedzie a wręcz 

zaskoczy nowymi pomysłami i nowa wiedzą.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna powiedział, że tak jak wspomniał Pan Przewodniczący należy 

skupić się na meritum tematu. Pan Radny Grzegórski systematycznie pozwala sobie oceniać 

wypowiedzi innych, a sam nie zrozumiał wypowiedzi Pana Radnego na temat Gminy 

Koneck. Poza tym Pan Radny nie powiedział nic merytorycznego. Poprosił, by wypowiedzi 

Radnych skupiły się na istocie tematu.   

 

Radna Pani Edyta Stefaniak – Mansour podziękowała Zarządowi Powiatu oraz Pani 

Skarbnik za pracę na budżetem Powiatu. W temacie dróg zasugerowała by w przyszłym roku 

utworzyć program drogowy, w którym określone zostaną w porozumieniu z Gminami drogi 
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najbardziej wymagające remontów. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że w związku z przytykami do Jego osoby 

nie chce psuć nastroju świątecznego. Dodał, że po Świętach będzie chciał wyjaśnić wszystkie  

niedomówienia.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze 

chciałby zabrać głos w dyskusji. Nikt więcej nie zgłosił chęci do zabrania głosu. Wobec 

wyczerpania tematu i braku chętnych do dalszej dyskusji Pan Przewodniczący zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu na rok 2021. 

Podziękował Radnym za podjęcie uchwały oraz pogratulował Pani Staroście wraz z Zarządem 

Powiatu. Pan Przewodniczący szczególne podziękowania skierował również do Pani 

Skarbnik.  

 

Uchwała Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu na rok 2021. 

 

 

21. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ 

PROGNOZY FINANSOWEJ POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA LATA 

2020 -2030.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 21  – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 - 2030, dodał, że do porządku obrad wkradł się 

błąd, który jest oczywistą omyłką pisarską. Projekt uchwały, który Radni otrzymali wraz 

zawiadomieniem o sesji jest prawidłowy. Przewodniczący poprosił Panią Starostę  

o przedstawienie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 

– 2030.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że Wieloletnia Prognoza 

Finansowa zawiera zestawienie planowanych do osiągnięcia w latach kolejnych dochodów  

i wydatków jak również prognozę kwoty długów i spłat zobowiązań. Radni  

z materiałami sesyjnymi otrzymali Uchwałę Nr 4/WPF/2020 Składu Orzekającego Nr 10 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 23 listopada 2020 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego. Wynika z niej, iż Regionalna Izba 

Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Finansowo – Budżetowej poprosił Przewodniczącego Komisji 

Pana Macieja Włocha.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Chętnych do zabrania głosu nie było. W związku  

z powyższym Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. Przewodniczący zarządził 10 minut 

przerwy.  

 

Uchwała Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 

2021 – 2030. 

 

Przerwa od godziny 1400 do godziny 1410. 

 

 

22. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ODWOŁANIA SKARBNIKA POWIATU 

ALEKSADROWSKIEGO  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady o godzinie 

1410 i rozpoczął procedowanie punktu 22 – podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika 

Powiatu Aleksandrowskiego. Powiedział, że w dniu 7 grudnia 2020 roku do Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego wpłynął wniosek Starosty Aleksandrowskiego o odwołanie Pani Doroty 

Sobierajskiej ze stanowiska Skarbnika Powiatu Aleksandrowskiego w związku z przejściem 

na emeryturę. Odwoływanie skarbnika powiatu należy do wyłącznej właściwości rady 

powiatu. W związku z powyższym przedłożył projekt uchwały w sprawie odwołania Pani 

Doroty Sobierajskiej ze stanowiska Skarbnika Powiatu Aleksandrowskiego. Panią Starostę 

poprosił o wystąpienie i przedstawienie wniosku o odwołanie Skarbnika Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że Pani Dorota Sobierajska 

powołana została na stanowisko Skarbnika Powiatu Aleksandrowskiego uchwałą nr 

III/13/1998 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 29 grudnia 1998 r. W związku  

z osiągnięciem wieku emerytalnego, złożyła na ręce Starosty Aleksandrowskiego w dniu  
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13 listopada 2020 r. pismo o rozwiązanie stosunku pracy w związku z zamiarem przejścia na 

emeryturę, ze skutkiem na dzień 15 grudnia  2020 r. Odwołanie Skarbnika na wniosek 

Starosty należy do wyłącznej właściwości Rady Powiatu. Wobec formalnego odwołania Pani 

Doroty Sobierajskiej z zajmowanego stanowiska wymagane jest podjęcie stosownej uchwały. 

Pani Starosta przekazała głos Pani Skarbnik.  

 

Skarbnik Powiatu Pani Dorota Sobierajska powiedziała, że inaczej wyobrażała sobie to 

pożegnanie. Niestety sytuacja epidemiologiczna dopuszcza tylko taką formę podziękowania. 

Pani Skarbnik podziękowała za piękny bukiet kwiatów oraz za grawerton, który w dniu 

dzisiejszym Pan Przewodniczący wraz z Panią Starostą  w imieniu Radnych Jej przekazał. 

Pani Skarbnik podziękowała Radnym za współpracę, wielu z Nich zdążyła przez ten czas 

dobrze poznać. Szczególne podziękowania złożyła dla Radnych z którymi pracowała 22 lata. 

Z niektórymi z tych osób, stosunki zawodowe przesunęły się także sferę prywatną. Pani 

Dorota Sobierajska podziękowała Państwu Mansour za wielokrotną pomoc w życiu 

prywatnym. Wymieniła także Pana Dariusza Wochnę, Panią Renatę Golec i Pana Konstantego 

Grzegórskiego Dodała, że w tej chwili kierują Nią emocje i być może nie wszystkich 

wymieniła z imienia i nazwiska, niemniej jednak wszystkim serdecznie dziękuje. Ponadto 

Pani Skarbnik podziękowała wszystkim kierownikom Jednostek Organizacyjnych Powiatu, 

ich pracownikom, ze szczególnym uwzględnieniem pionów finansowych tych jednostek, 

Księgowym z którymi nawiązała bliższe relacje. Podziękowała pracownikom Starostwa 

Powiatowego a w szczególności pracownikom Wydziału Finansowego. Sukces zawodowy 

Pani Skarbnik to również zasługa Jej podwładnych. Każde przyjście do pracy Pani Skarbnik 

traktowała jak odwiedziny u rodziny. Dodała, że w całej swojej karierze zawodowej spotykała 

samych życzliwych i przyjaznych ludzi. Podziękowała za słowa uznania, które pojawiły się 

chwilę po złożeniu odwołania. Pani Skarbnik życzyła wszystkim dużo zdrowia oraz 

spokojnych Świat Bożego Narodzenia.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i jako 

pierwszy zabrał głos. Przewodniczący powiedział, że miał przyjemność osobiście 

podziękować Pani Skarbnik. Ponadto, w imieniu wszystkich Radnych wszystkich kadencji  

RP Jej podziękował za współpracę. Pani Sobierajska jest Skarbnikiem od początku istnienia 

Samorządu Powiatowego. Przewodniczący podziękował za wszystkie lata sukcesów, które 

były udziałem Pani Sobierajskiej.  

 

Radny Pan Dariusz Wochna powiedział, że jest to historyczna chwila. Po kilku dziesięciu 

latach Pani Skarbnik odchodzi z Powiatu. Pan Radny miał przyjemność pracować z Nią od 

początku powstania Starostwa Powiatowego. Pan Wochna jest Radnym szóstej kadencji. Był 

Przewodniczącym Komisji, Przewodniczącym Rady Powiatu a w końcu Starosta 

Aleksandrowskim i za każdym razem współpraca z Panią Skarbnik przebiegła w sposób 

profesjonalny, rzetelny, uczciwy i bardzo obowiązkowy. Z zaangażowaniem dbała o budżet 

Powiatu, nie tylko podczas jego tworzenia, lecz i w trakcie jego realizacji. Pan Radny za to 

wszystko serdecznie podziękował. Dodał, że coś się kończy i coś zaczyna. Z doświadczenia 

Pan Radny wie, że bycie na emeryturze jest bardzo miłym okresem. W związku  

z powyższym, życzył Jej dużo zdrowia i by nie zapomniała o znajomych z którymi wiele lat 

pracowała.  

 

Skarbnik Powiatu Pani Dorota Sobierajska powiedziała, że zapomniała podziękować Pani 

Staroście oraz Członkom Zarządu.. Wyjaśniła, że jak tylko projekt uchwały dotarł do 

Radnych rozdzwoniły się telefony z pytaniami co się stało, że wpłynął taki projekt. 

Poinformowała, że żadna krzywda Jej się nie dzieje a wpływ na tę decyzję miała sytuacja 



29 

 

rodzinna Pani Skarbnik.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że praca z Panią Sobierajską to 

była przyjemność i życzyła Jej dużo szczęścia w nowym etapie życia.  

 

Radna Pani Renata Golec powiedziała, że dziękuje Pani Skarbnik za wieloletnią pracę  

i pogratulowała profesjonalizmu w wykonywaniu pracy zawodowej bez względu na stawiane 

trudności i wymagania. Pogratulowała odwagi, sił i cierpliwości w pracy ze zmieniającym się 

szefostwem co jest sztuką trudną. Życzyła dużo zdrowia i czasu na planowanie i realizację 

różnych zadań pozabudżetowych. Oby nowy czas w Jej życiu okazał się dobry. Pani Radna 

jako świeżo upieczona emerytka nie żałuje tej decyzji i wierzy, że i Pani Sobierajska będzie  

z tego czasu zadowolona. 

 

Radna Pani Małgorzata Wdowczyk przyłączyła się do podziękowań i gratulacji. Również 

Pani Radna należy do grona emerytów i wie jak dobrze się to sprawdza. Powiedziała, że głos 

chciałby zabrać kolejny emeryt Pan Konstanty Grzegórski. 

 

Radny Pan Konstanty Grzegórski powiedział, że dane Mu było zaczynać pracę społeczną 

wraz z Panią Skarbnik. Dodał, że zawsze był spokojny o interesy Powiatu, gdyż funkcję 

Skarbnika pełniła odpowiednia osoba. Pan Radny jest przekonany, że pracownicy Wydziału 

Finansowego będą Ją godnie reprezentować. Nauczyła innych jak rozsądnie wydatkować 

pieniądze publiczne, tak by każdy z tego skorzystał. Pani Skarbnik wypełniła misję do końca  

i odchodzi na zasłużoną emeryturę. Życzył Pani Skarbnik dużo zdrowia i podziękował, że 

dane mu było Ją poznać. 

 

Radna Pani Mariola Banaszkiewicz przyłączyła się do podziękowań i gratulacji złożonych 

Pani Skarbnik. Wszystkie te miłe słowa są udokumentowaniem tego jakim człowiekiem była  

i jest Pani Skarbnik – koleżanka, przyjaciółka. Podjęcie tej decyzji, z pewnością było bardzo 

trudne, o czym przekonała się sama Pani Radna, jednak nie jej żałuje. Podsumowała, życząc 

Pani Skarbnik bardzo dużo zdrowia. 

 

Radny Pan Andrzej Łozicki powiedział, że w imieniu Radnych, którzy po raz pierwszy są 

Radnymi Powiatu Aleksandrowskiego chciałby życzyć Pani Skarbnik wszystkiego 

najlepszego i dużo uśmiechu. Telefony, które rozdzwoniły się po przesłaniu przedmiotowego 

projektu uchwały, były wyrazem troski i udowodniły, że Pani Sobierajska jest Kobietą – 

Instytucją i dobrze świadczą o Jej pracy. 

 

Pan Wicestarosta Pan Adam Potaczek powiedział, że Pani Skarbnik bardzo dobrze zna się 

na kwiatach. Dotychczas, w biurach Pana Wicestarosty one nie rosły, natomiast od dwóch lat 

dzięki „ręce” Pani Skarbnik rosną i mają się całkiem dobrze. Nawet jeden, który skazany był 

na wyrzucenie wyrósł. W związku z powyższym wobec wszystkich zebranych poprosił, by co 

jakiś czas Pani Skarbnik doglądała tych roślin. Pozwoli to na podtrzymanie kontaktów  

z pracownikami Starostwa. Podziękował za wszelką pomoc jaką służyła Pani Skarbnik. 

 

Radny Pan Lotfi Mansour podziękował za rzetelną i uczciwą pracę przez wiele lat na rzecz 

Powiatu. Jest to piąta kadencja Pana Mansoura jako Radnego Powiatu. Pani Skarbnik zawsze 

była otwarta na wszelkie rozmowy i podchodziła do pracy z wielkim profesjonalizmem. 

Potrafiła wybrnąć z każdej sytuacji. Jak wiadomo każdy Radny ma swoje życzenia a Pani 

Skarbnik zawsze próbowała znaleźć sposób by im sprostać, znaleźć pieniądze  

w budżecie i za to serdecznie dziękuje. Pan Radny wie, że Pani Skarbnik nie odejdzie 
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całkowicie na emeryturę i że będzie starała się w jakiś sposób przekazać swoim pracownikom 

wiedzę jaką zdobyła przez wiele lat pracy.  

 

Radna Pani Edyta Stefaniak – Mansour dołączyła się do podziękowań. Dodała, że praca  

z Nią była wielką przyjemnością.  Podziękowała za wszystkie lata pracy w których miała 

przyjemność z Nią pracować. Pani Radna dodała, że zawsze podziwiała Panią Skarbnik za 

rzetelność, uczciwość i profesjonalizm. Postawiła poprzeczkę bardzo wysoko i zdaniem Pani 

Radnej Jej następcy będzie trudno Ją dogonić. Pani Radna powiedziała, że pod względem 

medycznym Pani Sobierajska zawsze może liczyć na Nią i na Jej męża. 

 

Skarbnik Powiatu Pani Dorota Sobierajska powiedziała, że deklaruje, iż w razie 

zaistnienia jakichkolwiek problemów, jeśli zajdzie taka potrzeba będzie służyć pomocą.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wobec wyczerpania tematu  

i braku chętnych do dalszych podziękowań zamknął dyskusję. W związku z  powyższym 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Aleksandrowskiego.  

 

Uchwała Nr XVIII/215/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku  

w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

 

23. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE POWOŁANIA SKARBNIKA POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 23 – i powiedział, że w dniu 7 grudnia 2020 roku do Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego wpłynął wniosek Starosty Aleksandrowskiego o powołanie Pana 

Mariusza Możdżenia na stanowisko Skarbnika Powiatu Aleksandrowskiego. Powoływanie 

skarbnika powiatu należy do wyłącznej właściwości rady powiatu.  W związku z powyższym 

przedłożył projekt uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Aleksandrowskiego  

i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i przedstawienie wniosku o powołanie Skarbnika 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że Pan Mariusz Możdżeń 

posiada wszystkie niezbędne uprawnienia do pełnienia funkcji Skarbnika, spełnia też 

wymagania określone w art. 54 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych. Pan Mariusz Możdżeń w roku 2003 ukończył ekonomiczne studia licencjackie 

na Uniwersytecie Mikołaja Kopernika w Toruniu na Wydziale Nauk Ekonomicznych  

i Zarządzania na kierunku zarządzanie i marketing; w roku 2005 ukończył ekonomiczne  
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2 letnie studia magisterskie na Uniwersytecie Mikołaja Kopernika w Toruniu na Wydziale 

Nauk Ekonomicznych i Zarządzania na kierunku zarządzanie i marketing. Podczas swej  

16-letniej pracy w Wydziale Finansowym Starostwa Powiatowego zajmował się: współpracą 

z naczelnikami wydziałów; współpracą z kierownikami/dyrektorami jednostek 

organizacyjnych Powiatu; przeprowadzał kontrole finansowe w powiatowych jednostkach 

organizacyjnych; uczestniczył w sporządzaniu i opracowywaniu analiz finansowych na 

potrzeby Starosty i Zarządu Powiatu; współdziałał z bankami i organizacjami skarbowymi; 

sporządzał sprawozdania finansowe; uczestniczył w pracach nad budżetem Powiatu; 

zajmował się bieżącymi sprawami finansowo – księgowymi urzędu. Kierując się swoją 

wiedzą i doświadczeniem wspomagał również pracę komórek finansowych w jednostkach 

organizacyjnych Powiatu. Udzielał instruktażu w zakresie wdrażania w jednostkach 

programów finansowych i programu Bestia. Czynnie uczestniczył wraz ze Skarbnikiem 

Powiatu w opracowaniu projektów uchwał zmieniających budżet i uchwał budżetowych.   

W związku z przedstawieniem powyższych danych, wniosła o powołanie Pana Mariusza 

Możdżenia na stanowisko Skarbnika Powiatu Aleksandrowskiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Chętnych do zabrania głosu nie było. W związku  

z powyższym, Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Aleksandrowskiego. 

    

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Konstanty 

Grzegórski, Magdalena Kiciak-Kucharska, Ewelina Lewandowska, Andrzej Łozicki, Lotfi 

Mansour, Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Edyta Stefaniak-Mansour, 

Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: nie było. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Aleksandrowskiego 

po czym oddał głos nowemu Skarbnikowi Powiatu.  

 

Uchwała Nr XVIII/216/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku 

w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Pan Mariusz Możdźeń powiedział, że w związku z wyborem Jego osoby 

na stanowisko Skarbnika Powiatu oraz za okazane zaufanie, chciałby bardzo serdecznie 

podziękować. Złożył obietnicę pracy sumiennej i starannej. Swoim zaangażowaniem i pracą 

na rzecz Powiatu chciałby spłacić kredyt zaufania. Dodał, że liczy na dobrą współpracę  

i pomoc ze strony Radnych. Podziękował Pani Staroście za zgłoszenie Jego kandydatury na to 

stanowisko. Podziękował także Pani Dorocie Sobierajskiej za to, że przez wiele lat 

współpracy nauczyła Go wielu rzeczy i liczy, że ich dalsza współpraca będzie trwała. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że życzy Panu Skarbnikowi 

wszystkiego dobrego, spokoju na nowym stanowisku pracy i dodała, że deklaruje wsparcie  

i pomoc w trudach dnia codziennego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w imieniu całej Rady Powiatu 

pogratulował Pan Mariuszowi Możdżeniowi objęcia nowego stanowiska jako Skarbnika 
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Powiatu Aleksandrowskiego. Życzył Mu powodzenia i tak jak wspomniała Radna Pani Edyta 

Stefaniak – Mansour, Pani Skarbnik postawiła bardzo wysoko poprzeczkę. Jednogłośny 

wybór Pana Możdżenia na Skarbnika świadczy o tym, że Rada Powiatu przekonana jest  

o Jego kompetentności.  

 

 

24. OŚWIADCZENIA I INFORMACJE 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 24 – oświadczenia i informacje i dodał, że zgodnie z art. 25c ust. 12 ustawy  

o samorządzie powiatowym, podmiot dokonujący analizy oświadczeń majątkowych,  

w terminie do dnia 30 października przedstawia Radzie Powiatu informację o analizowanych 

oświadczeniach. Na ostatniej sesji, która miała miejsce w dniu 19 października, Rada 

zapoznała się z analizami, które wpłynęły do dnia sesji. 29 października wpłynęła ostatnia 

analiza – analiza Naczelnika Urzędu Skarbowego w Radziejowie. W związku z powyższym, 

została ona przekazana radnym razem z materiałami sesyjnymi ta aby mogli się z nią 

zapoznać. Zgodnie z zapisami Statutu Powiatu Aleksandrowskiego, na sesji zostaje 

przedstawione sprawozdanie z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu  

w okresie międzysesyjnym. W związku z powyższym poinformował, że Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji w okresie między XVI a XVII sesją Rady Powiatu odbyła jedno 

posiedzenia w dniu 14 października, którego tematem było złożenie wniosków do budżetu 

Powiatu na przyszły rok. Spytał kto chciałby zabrać głos w tym  punkcie. 

 

Radny Pan Lotfi Mansour podziękował Zarządowi Powiatu oraz Pani Staroście a także 

wszystkim Radnym za poparcie ostatniej inwestycji w Szpitalu Powiatowym  

w Aleksandrowie Kujawskim. Pan Radny ma nadzieję, że nie będzie to ostatnia inwestycja, 

ponieważ nowy sprzęt przysłuży się do ratowania życia ludzkiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. W związku z wyczerpaniem tematu i brakiem chętnych 

do dalszej dyskusji Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł do procedowania kolejnego 

punktu.  

 

 

25.  ZAMKNIĘCIE OBRAD XVIII SESJI RADY POWIATU. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wobec wyczerpania porządku 

obrad podziękował Radnym oraz Gościom za udział w obradach. Szczególne podziękowania 

złożył na ręce Pani Doroty Sobierajskiej. Pan Przewodniczący życzył wszystkim, zdrowych, 

spokojnych i rodzinnych Świąt oby odbyły się w wesołej atmosferze, po czym  zamknął 

obrady XVIII sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  

 

Zamknięcie obrad XVIII sesji nastąpiło o godzinie 1445. 

 

 

ZAŁĄCZNIKI: 

1. Pismo Zarządu Powiatu z dnia 7 grudnia 2020 roku o wprowadzenie do porządku obrad 

XVIII sesji projektów uchwał.  

2. Zawiadomienie o zwołaniu XVIII sesji Rady Powiatu z dnia 7 grudnia 2020 roku. 

3. Porządek obrad XVIII sesji Rady Powiatu. 

4. Email z dnia 7 grudnia 2020 roku w sprawie zamieszczenia w siedzibie urzędu 

miasta/gminy na terenie Powiatu Aleksandrowskiego Zawiadomienia Przewodniczącego 
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Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zwołania XVIII sesji Rady Powiatu.  

5. Email z dnia 7 grudnia 2020 roku w sprawie zwołania XVIII sesji Rady Powiatu 

skierowany do kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, służb, inspekcji  

i straży.  

6. Email z dnia 7 grudnia 2020 roku  w sprawie przekazania Zawiadomienia  

o zwołaniu XVIII  sesji Rady Powiatu skierowany do Radnych Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

7. Potwierdzenie odbioru zawiadomienia oraz porządku obrad. 

8. Lista obecności radnych na XVIII sesji Rady Powiatu. 

9. Pismo Zarządu Powiatu z dnia 11 grudnia 2020 roku w sprawie przedłożenia 

autopoprawek do projektów uchwał w sprawie zmiany budżetu Powiatu na rok 2020 oraz 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020-

2030. 

10. Autopoprawka do projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

nr IX/150/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiaty Aleksandrowskiego na rok 2020. 

11. Autopoprawka do projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

nr IX/151/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na 

lata 2020 – 2030. 

12. Wniosek Zarządu Powiatu z dnia 11 grudnia 2020 roku o wprowadzenie do porządku 

obrad XVIII sesji Rady Powiatu projektów uchwał: w sprawie sprostowania oczywistej 

omyłki pisarskiej w treści uchwały Nr VIII/129/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 21 listopada 2019 roku w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego, 

stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego; w sprawie udzielenia dotacji 

Bydgoskiemu Zakładowi Doskonalenia Zawodowego Stowarzyszenia Oświatowo – 

Technicznemu z siedzibą w Bydgoszczy oraz w sprawie udzielenia dotacji Towarzystwu 

Salezjańskiemu Inspektoria pw. Św. Wojciecha w Pile.  

13. Uchwała nr 210/2020 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 listopada 2020 roku 

w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021 oraz 

projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 -

2030.  

14. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych  za rok szkolny 2019/2020 - uchwała 

Nr 208/2020 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 30 października 2020 roku  

w sprawie sporządzenia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2019/2020. 

15. Sprawozdanie Starosty Aleksandrowskiego z działalności Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego za okres między XVII a XVIII sesją Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

16. Uzupełnienie do sprawozdania Zarządu Powiatu z działalności za okres miedzy XVII  

a XVIII sesją Rady Powiatu kadencji 2018 – 2023. 

17. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie uchwalenia programu 

współpracy Powiatu Aleksandrowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021.  

18. Uchwała Nr XVIII/200/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 

roku w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Aleksandrowskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

19. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat  
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i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

20. Uchwała Nr XVIII/201/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 

roku w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych  

z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

21. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie określenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  

w roku 2021 w tym dyżurów w porze nocnej, niedziele, święta i inne dni wolne od pracy. 

22. Uchwała Nr XVIII/202/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 

roku w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających 

na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2021 w tym dyżurów w porze nocnej, 

niedziele, święta i inne dni wolne od pracy. 

23. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim. 

24. Uchwała Nr XVIII/203/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 

roku w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim. 

25. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie ustalenia planu pracy Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok.  

26. Uchwała NR XVIII/204/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 

roku w sprawie ustalenia planu pracy Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok.  

27. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie przyjęcia planów pracy 

komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok. 

28. Uchwała Nr XVIII/205/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 

roku w sprawie przyjęcia planów pracy komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 

2021 rok.  

29. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zatwierdzenia  rocznego 

planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok. 

30. Uchwała Nr XVIII/206/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 

roku w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego na 2021 rok. 

31. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniająca uchwałę  

Nr IX/150/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2020.  

32. Uchwała Nr XVIII/207/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 

roku zmieniająca uchwałę Nr IX/150/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 

2020.  

33. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniająca uchwałę  

Nr IX/151/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 13 grudnia 2019 roku  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na 

lata 2020 -2030. 

34. Uchwała Nr XVIII/208/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 

roku zmieniająca uchwałę Nr IX/151/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2020 -2030. 

35. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie udzielenia dotacji dla 

Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kawskim Spółka z o.o.  

36. Uchwała Nr XVIII/209/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 

roku w sprawie udzielenia dotacji dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o.o.  
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37. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie udzielenia dotacji 

Towarzystwu Salezjańskiemu Inspektoria pw. Św. Wojciecha z siedzibą w Pile. 

38. Uchwała Nr XVIII/210/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 

roku w sprawie udzielenia dotacji Towarzystwu Salezjańskiemu Inspektoria  

pw. Św. Wojciecha z siedzibą w Pile. 

39. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie udzielenia dotacji 

Bydgoskiemu Zakładowi Doskonalenia Zawodowego Stowarzyszenia Oświatowo – 

Technicznemu z siedzibą w Bydgoszczy. 

40. Uchwała Nr XVIII/211/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 

roku w sprawie dotacji Bydgoskiemu Zakładowi Doskonalenia Zawodowego 

Stowarzyszeniu Oświatowo – Technicznemu z siedziba w Bydgoszczy. 

41. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie sprostowania oczywistej 

omyłki pisarskiej w treści uchwały Nr VIII/129/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 21 listopada 2019 roku w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego.  

42. Uchwała Nr XVIII/212/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 

roku  w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w treści uchwały  

Nr VIII/129/2019 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 21 listopada 2019 roku  

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych położonych  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Wyspiańskiego.  

43. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

44. Uchwała Nr 4/P/2020 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Bydgoszczy z dnia 23 listopada 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 

uchwały budżetowej Powiatu Aleksandrowskiego na 2021 rok.  

45. Uchwała Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 

roku w sprawie uchwaleni budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

46. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030.  

47. Uchwała Nr 4/WPF/2020 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Bydgoszczy z dnia 23 listopada 2020 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym 

projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

48. Uchwała Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 

roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030.  

49. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie odwołania Skarbnika 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

50. Wniosek Starosty Aleksandrowskiego z dnia 7 grudnia 2020 roku o odwołanie Skarbnika 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

51. Uchwała Nr XVIII/2015/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie odwołania 

Skarbnika Powiatu Aleksandrowskiego. 

52. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie powołania Skarbnika 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

53. Wniosek Starosty Aleksandrowskiego z dnia 7 grudnia 2020 roku o powołanie Skarbnika 

Powiatu Aleksandrowskiego.  

54. Uchwała Nr XVIII/216/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 

roku w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Aleksandrowskiego. 

55. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Radziejowie, z dnia 26 października 2020 roku, 

w sprawie przedstawienia analizy oświadczeń majątkowych.  
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Joanna Kleparska   ........................................... 

 

Protokół XVIII sesji sporządzająca podpisała dnia ………………… 

 

 

 

 

ZATWIERDZAM 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

Arkadiusz Świątkowski 


